
                                                                                                                                                              

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde søndag den 9. august 2020 kl. 10.00 

Til stede: Jens, Peter, Margrethe, Inge, Jan og Lillian. 

1. Regnskab ved Peter. 

Peter oplyste, at der har været en del hushandler i år og indtil dato er der solgt 19 sommerhuse. 

Kontingent er betalt af alle medlemmer. 

Der står 164.000 kr. i banken. 

Vi har valgt ikke at holde generalforsamling i år p.g.a. corona,  og  den er derfor slået sammen med 

generalforsamlingen i 2021. 

I fonden er der 475.000 kr. Peter vil evt. indhente tilbud om, hvor man kan placere en del af pengene, så de 

er sikre. 

Jens oplyste, at der er sat skilte op på Henriksvej og Dr. Margrethevej i forhold til fartsbegrænsning, som har 

hjulpet lidt. 

2. Landliggerudvalg. 

Peter har været til møde i Landliggerudvalget for grundejerforeningen og det blev oplyst, at man vil se på 

problemerne vedrørende tang på stranden. Der blev også talt om vindmøller. Vi er den største forening i 

Landliggerudvalget.  

3. Etablering af nyt dræn på Hyacintvej ved Jens. 

Jens oplyste vedrørende dræn på Hyacintvej. 

4. Eventuelt – konstituering af ny sekretær m.v. 

Der mangler et bestyrelsesmedlem. Lillian vil godt være bestyrelsesmedlem.  Bestyrelsen er konstitueret 

p.g.a. Annelie (sekretær) har solgt sit sommerhus her i grundejerforeningen. Margrethe er konstitueret som 

sekretær til næste generalforsamling. Inge vil gerne være næstformand til næste generalforsamling. 

Der er den 05. september 2020 aftalt møde med en biolog fra Kalundborg kommune. Jens og en biolog der 

bor på  Irisvej, her fra grundejerforeningen, vil gerne deltage, da biologen fra Irisvej foreslog at så vilde 

blomster på vores eng, hvor der ikke er lyng. 

5. Næste møde. 

Lørdag den 3. oktober 2020 kl. 10.00 hos Inge. 

 

Referant – Margrethe Lillegaard 

 

 

 


